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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1622 Stöd till kommunerna gällande grundvattennivåer

I Stockholmsregionen är grundvattennivån redan under det normala, vilket kan 
leda till stora problem i sommar, inte minst ute på öarna i vår skärgård och 
inte bara för alla boende i vår vackra skärgård utan också för sommargäster, 
företagare och lantbrukare. Runt om i Sverige ser det lite olika ut men på 
många håll är det allvarligt. Gotland har redan infört bevattningsförbud. Vid 
vattenbrist kan vi med fördel införa bevattningsförbud och spara på vattnet på 
olika sätt, men ibland kan det orsaka stora skador. Risken för skogsbränder 
ökar också kraftigt vid långvarig torka, vilket vi inte minst minns från 
sommaren 2018. Vid längre torka kommer också vår livsmedelsförsörjning att 
påverkas.

Det är kommunerna som är ansvariga för vattenförsörjningen, men det ser 
väldigt olika ut vad gäller beredskapen runt om i Sverige. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

Har ministern några konkreta planer på att stödja kommunerna i de 
förebyggande åtgärderna, och hur ser de i så fall ut?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-23
Besvaras senast
2022-06-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


